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Protokół Nr VIII/2019 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sali konferencyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8 

w dniu 21 listopada 2019 roku 

 

 
1. OTWARCIE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady VI sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych. Powitał Panią Starostę 

wraz z członkami Zarządu Powiatu i pracownikami Starostwa oraz przybyłych gości. 

Poinformował, że sesję będzie protokołowała Pani Anna Wiśniewska.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Aleksandrowskiego rozpoczął VIII sesję o godzinie 1000. 

 

 

2.  STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do punktu 2 – 

stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu wynosi  

17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 13 radnych. 

Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że 

Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem 

obrad, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

 

3. PORZĄDEK OBRAD SESJI 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do punktu 3 – 

porządek obrad sesji. Poinformował, że porządek obrad został przesłany radnym przy 

zawiadomieniu o sesji. Problematyka podana w porządku obrad sesji znajduje umocowanie  

i uzasadnienie w projektach uchwał przesłanych Radnym w materiałach przy zawiadomieniu 

o sesji. Przewodniczący spytał czy są wnioski o zmianę porządku obrad. W związku  

z brakiem wniosków o zmianę porządku obrad Przewodniczący poddał prządek pod 

głosowanie.  

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z VII  SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do realizacji punktu 

4 – przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu. § 25 ust 1 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed terminem 

następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do 

protokołu z VII sesji i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z VII sesji oraz o  jego 

przyjęcie bez czytania.  
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Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

5. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY VII A VIII SESJĄ 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między VII a VIII 

sesją. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 12 

pkt 4 ustawy o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy 

rozpatrywanie  sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym sprawozdanie zostało radnym przedstawione i przesłane wraz z materiałami 

sesyjnymi.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki poinformował, że Komisja 

Rewizyjna dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między VII a VIII sesją 

Rady Powiatu i nie wniosła żadnych wniosków/  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję.  

 

 

6. INFORMACJE O ZŁOZONYCH OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych. Realizując zapisy art. 25c 

ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym, podmiot dokonujący analizy oświadczeń 

majątkowych, w terminie do dnia 30 października przedstawia Radzie Powiatu informację  

o analizowanych oświadczeniach. Podmiotami dokonującymi analizy oświadczeń są: 

Przewodniczący Rady Powiatu, Starosta, Wojewoda oraz Naczelnicy Urzędów Skarbowych. 

Na poprzedniej sesji przekazane zostały radnym analizy oświadczeń majątkowych 

sporządzone przez Wojewodę, Starostę oraz Przewodniczącego Rady Powiatu. Na dzisiejszej 

sesji przedstawione zostają Państwu informacje Naczelników Urzędów Skarbowych:  

Toruniu, we Włocławku, w Radziejowie oraz Aleksandrowie Kujawskim. Wszyscy radni 

otrzymali informacje wraz z materiałami sesyjnymi w celu zapoznania się. Nie ma potrzeby 

odczytywania ich. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu będę uważał, że Radni również nie widzą 

potrzeby ich odczytywania. Analiza oświadczeń sporządzona przez Urząd Skarbowy w 

Aleksandrowie Kujawskim zawiera uwagi dotyczące oświadczeń złożonych przez Radnych. 

W związku z tym radni, którzy są zobowiązani złożyć korekty oświadczeń otrzymają w 

najbliższym czasie, w formie pisemnej, otrzymają informacje Przewodniczącego Rady  

w sprawie złożenia korekt oświadczeń.  

 

 



3 

 

 

7. INFORMACJA O STANIE REALIZACJI ZADAŃ OŚWIATOWYCH ZA ROK 

SZKOLNY 2018/2019 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019. 

Przewodniczący poinformował, iż na podstawie art. 11 ust. 7 ustawy Prawo oświatowe organ 

wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, w terminie do dnia 31 października, 

przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny. Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 30 października 2019 roku podjął uchwałę w sprawie 

sporządzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019.  

W dniu 30 października br. uchwała ta, zgodnie z obowiązującymi przepisami, została 

przekazana Państwu radnym. Ponadto również z materiałami sesyjnymi radni otrzymali 

przedmiotową uchwałę.  

 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE STWIERDZENIA PRZEKSZTAŁCENIA 

TRZYLETNIEGO I LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO  

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM W CZTEROLETNIE LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCE 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum 

Ogólnokształcącego w Aleksandrowie Kujawskim w czteroletnie liceum ogólnokształcące. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na podstawie 

art.146 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe z dniem 1 września 2019 roku dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące 

staje się czteroletnim liceum ogólnokształcącym, o którym mowa w art. 18 ust, 1 pkt 2 lit. a 

ustawy – Prawo oświatowe. Stwierdzenie przekształcenia tej szkoły należy do kompetencji 

organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego i należy tego dokonać w terminie do 

dnia 30 listopada br. Biorąc powyższe pod uwagę, zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie. Niniejsza uchwała stanowi akt założycielski czteroletniego 

I Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego 4, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/123/2019).    

 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE STWIERDZENIA PRZEKSZTAŁCENIA 

TRZYLETNIEGO II LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO  

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM W CZTEROLETNIE LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCE 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego w Aleksandrowie Kujawskim w czteroletnie liceum ogólnokształcące. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na podstawie  

art. 146 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe z dniem 1 września 2019 roku dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące 

staje się czteroletnim liceum ogólnokształcącym, o którym mowa w art. 18 ust, 1 pkt 2 lit. a 

ustawy – Prawo oświatowe. Stwierdzenie przekształcenia tej szkoły należy do kompetencji 

organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego i należy tego dokonać w terminie do 

dnia 30 listopada br. Biorąc powyższe pod uwagę, zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie. Niniejsza uchwała stanowi akt założycielski czteroletniego   

II Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 

3, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. mjra H. Dobrzańskiego „Hubala” . 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/124/2019).    

 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE W SPRAWIE STWIERDZENIA 

PRZEKSZTAŁCENIA TRZYLETNIEGO LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO 

DLA DOROSŁYCH W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że  na podstawie art. 

146 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 
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oświatowe z dniem 1 września 2019 roku dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące 

staje się czteroletnim liceum ogólnokształcącym, o którym mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. a 

ustawy – Prawo oświatowe. Stwierdzenie przekształcenia tej szkoły należy do kompetencji 

organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego i należy tego dokonać w terminie do 

dnia 30 listopada br. Biorąc powyższe pod uwagę, zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie. Niniejsza uchwała stanowi akt założycielski czteroletniego 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. 

Wyspiańskiego 4, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/125/2019).    

 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE STWIERDZENIA PRZEKSZTAŁCENIA 

TRZYLETNIEGO LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO IM. STANISŁAWA 

STASZICA W CIECHOCINKU W CZTEROLETNIE LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCE 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku w czteroletnie liceum 

ogólnokształcące. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że Na podstawie art. 

146 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe z dniem 1 września 2019 roku dotychczasowe trzyletnie liceum ogólnokształcące 

staje się czteroletnim liceum ogólnokształcącym, o którym mowa w art. 18 ust, 1 pkt 2 lit. a 

ustawy – Prawo oświatowe. Stwierdzenie przekształcenia tej szkoły należy do kompetencji 

organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego i należy tego dokonać w terminie do 

dnia 30 listopada br. Biorąc powyższe pod uwagę, zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie. Niniejsza uchwała stanowi akt założycielski czteroletniego 

Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica z siedzibą w Ciechocinku przy ul. 

Kopernika 1. 
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Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/126/2019).    

 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE STWIERDZENIA PRZEKSZTAŁCENIA 

CZTEROLETNIEGO TECHNIKUM NR 1 W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

W PIĘCIOLETNIE TECHNIKUM 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – podjęcie uchwały stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim w pięcioletnie technikum. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na podstawie art. 

152 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. roku Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe z dniem 1 września 2019 roku dotychczasowe czteroletnie technikum staje się 

pięcioletnim technikum, o którym mowa w art. 18 ust, 1 pkt 2 lit. b ustawy – Prawo 

oświatowe. Stwierdzenie przekształcenia tej szkoły należy do kompetencji organu 

stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego i należy tego dokonać w terminie do dnia 

30 listopada br. Biorąc powyższe pod uwagę, zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie. Niniejsza uchwała stanowi akt założycielski pięcioletniego 

Technikum Nr 1 z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4, 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/127/2019).    

 

 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE STWIERDZENIA PRZEKSZTAŁCENIA 

CZTEROLETNIEGO TECHNIKUM NR 2 W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

W PIĘCIOLETNIE TECHNIKUM 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

czteroletniego Technikum Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w pięcioletnie technikum 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że na podstawie art. 

152 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe z dniem 1 września 2019 roku dotychczasowe czteroletnie technikum staje się 

pięcioletnim technikum, o którym mowa w art. 18 ust, 1 pkt 2 lit. b ustawy – Prawo 

oświatowe. Stwierdzenie przekształcenia tej szkoły należy do kompetencji organu 

stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego i należy tego dokonać  w terminie do dnia 

30 listopada br. Biorąc powyższe pod uwagę, zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

stwierdzającej przekształcenie. Niniejsza uchwała stanowi akt założycielski pięcioletniego 

Technikum Nr 2 z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Sikorskiego 3, 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. mjra H. Dobrzańskiego „Hubala” . 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/128/2019).    

 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEZNACZENIA DO SPRZEDAŻY 

NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWYCH POŁOŻONYCH W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM PRZY ULICY WYSPIAŃSKIEGO, STANOWIĄCYCH 

WŁASNOŚĆ POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14 – podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w dniu 18 lutego 

2019 roku Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego postanowił wszcząć procedurę przygotowania 

przetargu na sprzedaż garaży położonych na terenie Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim. W dniu 14 sierpnia 2019 roku Burmistrz Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego decyzją znak GR.6831.11.2019 zatwierdził projekt podziału 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Aleksandrowskiego oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka numer 14/27 mapa 18 o powierzchni 1.7264 ha oraz działki numer 3 

mapa 22 o powierzchni 0.2631 ha. W celu rozpoczęcia procedury zbycia nieruchomości 

konieczna jest zgoda Rady Powiatu w sprawie przeznaczenia do sprzedaży wskazanych 

nieruchomości.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak oświadczył, iż z uwagi na swój, ewentualny w przyszłości, 

interes prawny wyłącza się z głosowania przedmiotowej uchwały.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak nie brał udziału w głosowaniu. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/129/2019).    

 

 

15. ODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR III/59/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 MARCA 2019 ROKU  

W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU REHABILITACJI 

ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH NA 

REALIZACJĘ, KTÓRYCH PRZEZNACZA SIĘ ŚRODKI PAŃSTWOWEGO 

FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2019 ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych na realizację, których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2019 roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska powiedziała, że Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Warszawie pismem z dnia 18 października 2019 

roku Nr DF.WSA.354.2019.w poinformował o ponownym podziale środków przewidzianych 
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dla samorządów wojewódzkich i powiatowych w planie Funduszu na rok 2019. Limit 

środków finansowych PFRON dla Powiatu Aleksandrowskiego zwiększono o kwotę  

72 691 zł. Środki te uwzględniają wzrost środków finansowych PFRON na dofinansowanie 

kosztów pobytu jednego uczestnika w warsztacie terapii zajęciowej w łącznej wysokości 

25 500 zł w roku bieżącym oraz 47 191 zł na pozostałe zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej. W związku z powyższym konieczne jest ponowne określenie zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 

roku. Ponadto pani Starosta wniosła autopoprawkę do przedmiotowego projektu ponieważ 

PUP w Aleksandrowie Kujawskim pismem z dnia 13 listopada 2019 roku  

Nr CAZ.DI.444.19.2019.MJ poinformował że nie wykorzysta środków PFRON przyznanych 

w 2019 roku. W związku z powyższym konieczne jest ponowne określenie zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki PFRON w 2019 roku. Państwo tę autopoprawkę otrzymaliście przed 

sesją. Wobec powyższego wnoszę do Wysokiej Rady o uwzględnienie przedstawionej 

autopoprawki przy podejmowaniu uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/130/2019).    

 

 

16. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR II/37/2018 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 21 GRUDNIA 2018 ROKU W 

SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2019 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 16 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2019.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w związku  

z otrzymaniem informacji o zmianie wysokości dotacji celowych oraz konieczności 

zabezpieczenie realizacji bieżących zadań Powiatu, zachodzi konieczność dokonania zmian  
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w budżecie Powiatu w następujący sposób: Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 

29.101,28 zł w tym: 

1) Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85203 §2110 zmniejszenie o kwotę 19.276 zł. 

Zmniejszenia dokonano w związku z analizą liczby uczestników środowiskowych domów 

samopomocy w okresie styczeń – październik 2019r. oraz liczby miejsc statutowych  

w środowiskowych domach samopomocy w okresie listopad – grudzień 2019r. (Decyzja 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego) 

2) Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdz. 70005 §2110 zwiększenie o kwotę 28.572 zł  

z przeznaczeniem na finansowanie wynagrodzeń pracowników realizujących w 2019r. 

dodatkowe zadania z zakresu gospodarowania gruntami i nieruchomościami Skarbu 

Państwa, wynikające z ustawy o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów – rezerwa celowa 

cz. 83 poz. 47 ustawy budżetowej na 2019r. (Decyzja Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego WFBI 3120.3.96.2019 z 5 listopada 2019 r.) 

3) Dz. 801 Oświata i wychowanie rozdz. 80102 §0950 zwiększenie o kwotę 600 zł. Środki 

uzyskano z tytułu odszkodowania za uszkodzoną kamerę w Szkole Podstawowej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim 

4) Dz. 750 Urzędy Wojewódzkie rozdz. 75011 §2110 zwiększenie o kwotę 1440 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadań bieżących z zakresu administracji 

rządowej (wynagrodzenie pracowników) w związku z postanowieniem art. 129 ustawy  

z dnia 27 sierpnia 2019r. o finansach publicznych – rezerwa celowa cz. 83 poz. 49 ustawy 

budżetowej na 2019r. (Decyzja Wojewody Kujawsko – Pomorskiego 

WFBI.3120.3.97.2019 z 8 listopada 2019r.) 

5) Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdz. 70005 §2110 zwiększenie o kwotę 4.549,28zł  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia pracowników realizujących bieżące zadania z zakresu 

gospodarowania gruntami i nieruchomościami Skarbu Państwa – rezerwa celowa cz. 83 

poz. 49 ustawy budżetowej na 2019r. 

6) Dz. 710 Działalność ustawowa rozdz. 71012 §2110 zwiększenie o kwotę 11.716 zł  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia pracowników realizujących bieżące zadania  

w dziedzinie geodezji i kartografii – rezerwa celowa cz. 83 poz. 49 ustawy budżetowej na 

2019r. 

7) Dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej rozdz. 85321 §2110 zwiększenie 

o kwotę 1.500 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia pracowników realizujących zadania 

w zakresie orzekania o niepełnosprawności oraz realizację karty parkingowej – rezerwa 

celowa cz. 83 poz. 94 ustawy budżetowej na rok 2019. 

Zwiększeń w pkt 5 - 7 dokonano na podstawie decyzji WFBI.3120.3.98.2019 Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego z dnia 7 listopada 2019 roku. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 29.101,28 zł.  

Po stronie wydatkowej dokonano zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem dotacji 

celowych. Poprzez przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatków, zabezpieczono środki 

związane z następującymi wydatkami: 

1) Zabezpieczono kwotę w wysokości 180.000 zł celem dokonania dopłat wspólników spółki 

„Szpital Powiatowy w Aleksandrowie Kujawskim”. Dopłata związana jest z koniecznością 

zabezpieczenia środków własnych przy ubieganiu się o uzyskanie dofinansowania 

zewnętrznego do planowanych przez Szpital zakupów sprzętu medycznego. 

2) Kwotę w wysokości 17.121 zł przeznaczono na dofinansowanie dokształcenia nauczycieli. 

3) Kwotę w wysokości 53.000 zł przeznaczono na zwiększenie dotacji dla publicznego  

LO prowadzonego przez Towarzystwo Salezjańskie w związku ze zwiększonym od 

września naborem uczniów. Środki na ten cel pochodzić będą ze zmniejszenia rezerwy 

oświatowej zabezpieczonej w budżecie Powiatu na rok 2019. 
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4) Zarząd Powiatu w projekcie uchwały uwzględnił również wnioski w zakresie zmian  

w planach finansowych złożone przez kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak spytał dlaczego zabezpieczona kwota w wysokości 180 000 

zł ponownie, pomimo tego, że na poprzedniej sesji była już zabezpieczona, znajduje się  

w budżecie. Jeśli są to jakieś poprawki to Pan Radny spytał z czym są one związane.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska udzieliła odpowiedzi, że na poprzedniej sesji 

był przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zwiększenia kapitału spółki 

Szpitala Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. W związku z prośbą Pana Dyrektora 

Szpitala uchwała została zdjęta z obrad, ponieważ procedura związana z możliwością 

korzystania ze zwiększonych środków poprzez zwiększenia kapitału wymaga wpisu w KRS, 

a to postępowanie trwa długo. Szpital potrzebuje środków na uzupełnienie wkładu własnego 

oraz zakup sprzętu medycznego. Na poprzedniej sesji te środki zostały zabezpieczone   

w postaci środków umożliwiających zwiększenie kapitału natomiast na obecnej sesji ma 

miejsce zabezpieczenie środków poprzez dokonanie dopłat, która jest korzystniejsza, 

ponieważ zwiększa fundusz rezerwowy, który umożliwia możliwość sfinansowanie 

ewentualnej straty Szpitala a jednocześnie na bieżąco daje możliwość realizowania 

inwestycji. Na daną chwilę nie występuje zwiększenie kapitału, natomiast korekta klasyfikacji 

budżetowych, która umożliwi Radnym Powiatu podjęcie uchwały w sprawie dokonania 

dopłat na rzecz Szpitala. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/131/2019).    

 

 

17. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ W SPRAWIE 

UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2019-2034 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 17 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w związku  
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z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej budżet koniecznym jest dokonanie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2034 dostosowując ją do wielkości 

wynikających z dokonanych zmian w budżecie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję  

i w związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Konstanty Grzegórski, Ewelina 

Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/132/2019).    

 

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA WNIESIENIE 

PRZEZ POWIAT ALEKSANDROWSKI DOPŁATY NA RZECZ 

POWIATOWEGO SZPITALA W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM SP. Z O.O. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 18 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Powiat 

Aleksandrowski dopłaty na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Sp. z o.o. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 177 

Kodeksu spółek handlowych umowa spółki może zobowiązywać wspólników do dopłat.  

W akcie założycielskim Powiatowego szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z oo. 

Znalazł się zapis, że wspólnicy mogą być zobowiązani do dokonania w każdym roku 

obrotowym dopłat w wysokości nieprzekraczającej 100% wartości nominalnej posiadanych 

udziałów. Wysokość i terminy wnoszenia dopłat określa w miarę potrzeby Zgromadzenie 

Wspólników w drodze uchwał. Uchwała Nr 18/2019  z dnia 4 listopada 2019 roku 

Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. w sprawie nałożenia dopłaty na Wspólnika, został nałożony na 

Wspólnika – Powiat Aleksandrowski – obowiązek dopłaty w wysokości 3,5294% wartości 

posiadanych udziałów, co stanowi kwotę 179 999,40 zł (sto siedemdziesiąt dziewięć tysięcy 

dziewięćset dziewięćdziesiąt dziewięć złotych czterdzieści groszy). Dopłata zostanie 

przeznaczona na podwyższenie kapitału rezerwowego. Wspólnik zobowiązany jest wpłacić 

dopłatę na rachunek bankowy spółki w terminie do dnia 30 listopada 2019 roku.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. 
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Radny Pan Arkadiusz Gralak stwierdził, iż po raz pierwszy od dziewięciu lat widzi taką 

konstrukcję uzasadnienia do uchwały. W związku z tym poprosił Panią Mecenas  

o wyjaśnienie i przybliżenie procedury związanej z konstrukcją uzasadniania projektu uchwał 

w świetle prawnym art. 177 kodeksu spółek handlowych. Pan Radny spytał kto kogo oraz do 

czego będzie zobowiązywać taka konstrukcja prawna, jakie skutki na przyszłość mogą 

wystąpić w przedstawionej konstrukcji. Czy będą to skutki cykliczne? Pan Radny wspomniał, 

że przegłosowane było, że będziemy kapitał zakładowy uzupełniać, podnosić ale Pan radny 

pyta jakie skutki na przyszłość rodzi tego typu konstrukcja.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska spytała czy Pan Radny Arkadiusz 

Gralak miała na myśli zapis art. 177 kodeksu spółek handlowych. Pani Starosta 

poinformowała, że na Komisji Rewizyjnej prowadzona była rozmowa na której wyjaśniono, 

że zapis nie nakłada na Powiat cyklicznego charakteru dopłat.  

 

Rany Pan Arkadiusz Gralak zgodził się z Panią Starostą, że wspólnie stwierdzono to, że 

jeśli umowa spółki może zobowiązywać, nie oznacza, że zobowiązuje. Pan Radny 

poinformował, że zadał pytanie Pani Staroście na Komisji Rewizyjnej, czy widziała zapis 

istniejący na umowie oraz jakie skutki będzie rodziło na przyszłość. Pan Radny poprosił  

o rozszerzenie przedstawionej informacji w celu uświadomienia Radnych. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska przytoczyła zapis z umowy spółki,   

§ 10 w którym zapisano „wspólnicy mogą być zobowiązani do dokonania w każdym roku 

obrotowym dopłat wysokości nie przekraczającej 100% wartości nominalnej posiadanych 

udziałów”. Pani Starosta powiedziała, że nigdzie nie jest zapisane, że działanie takie będzie 

cykliczne. Każdorazowa możliwość lub konieczność dopłat, nie dość że powodowana jest 

sytuacją szpitala lub wnioskiem Zarządu Powiatu, określana jest uchwałą zgromadzenia 

wspólników. W związku z tym, podejmowana w dniu dzisiejszym uchwała nie rodzi na 

przyszłość konsekwencji ani skutków o konieczności podejmowania podobnych uchwał. 

Natomiast jeśli będzie taka konieczność spowodowana sytuacją Szpitala Powiatowego  

każdorazowo Rada będzie podejmować decyzję. 

 

Pan Radny Arkadiusz Gralak stwierdził, że jeżeli „może” w każdym roku do wysokości 

udziałów to jaka jest to wysokość kwotowa. Zarząd Powiatu przekształca się w Zgromadzenie 

Wspólników i Zgromadzenie zobowiązuje Radę Powiatu do uzupełnienia czy też podniesienia 

kapitału zakładowego Szpitala czy też podniesienia kapitału rezerwowego i Rada Powiatu nie 

ma w tej kwestii nic do powiedzenia. Radny poprosił o wyjaśnienie jak to jest, że 

Zgromadzenie Wspólników powstające w wyniku przekształcenia się Zarządu Powiatu 

zmusza Radę Powiatu aby ta podejmowała decyzje finansowe. Pan radny podkreślił, ze jak 

najbardziej jest ZA podjęciem dzisiaj takiej pozytywnej decyzji przez Radę Powiatu tylko 

chciałby zrozumieć mechanizm jaki występuje w tym przypadku ponieważ nie rozumie 

dlaczego „mniejszy” „większego” zobowiązuje do określonych czynności. 

 

Radny Pan Dariusz Wochna zgodził się z przedmówcą. W poprzedniej kadencji 

niejednokrotnie podwyższano kapitał rezerwowy czy też kapitał zakładowy gdzie był 

następujący schemat: Prezes występował do Zarządu Powiatu, Zarząd Powiatu zwracał się do 

Rady Powiatu, aby w formie uchwały środki były zabezpieczone i dopiero po podjęciu takiej 

uchwały Zarząd Powiatu przekształcał się w Zgromadzenie Wspólników i podejmował 

uchwałę dotyczącą przekazania tych środków. Tutaj występuje na tyle kuriozalna sytuacja, że, 

jak wynika z uzasadnienia do uchwały, w dniu 4 listopada 2019 roku zgromadzenie 

wspólników szpitala podjęło uchwałę w sprawie nałożenia dopłaty na wspólnika czyli na 
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kogo? Na Radę Powiatu? Jak Zgromadzenie Wspólników może podjąć uchwałę w sprawie 

nałożenia na Powiat Aleksandrowski obowiązek dopłaty w pewnej wysokości. Jest to 

odwrócone. Faktycznie w budżecie te pieniądze zostały zabezpieczone ale żeby można je było 

przekazać musi być podjęta uchwała. I najpierw, dzisiaj, Rada Powiatu powinna podjąć 

uchwałę a dopiero po tej sesji powinno zebrać się Zgromadzenie Wspólników i podjąć 

uchwałę na temat przekazania środków do Szpitala na bazie uchwały podjętej przez Radę 

Powiatu. Ponadto pan Radny stwierdził, ze nigdy w podobnych przypadkach nie było 

powoływania się na kodeks handlowy. Zawsze przekazywano środki na konkretny cel czy 

przedsięwzięcie. Aby to nie było normą, że Prezes na podstawie art. 177 kodeksu spółek 

prawa handlowego wystąpi do Rady a Rada będzie te pieniądze przekazywać. Wszystko to 

musi być logiczne, czytelne, uzasadnione tym bardziej, że wiemy jaka jest sytuacja Szpitala. 

My mamy tam 100% udziałów i żeby nie było sytuacji, że na bazie tego artykułu  cztery czy 

pięć razy w roku będziemy robić dopłaty do szpitala. Tam jest Prezes, tam jest menadżer, 

który tym zarządza. Jest to spółka prawa handlowego i ona ma się bilansować. Gdy jest 

sytuacja podbramkowa należy pomóc bo jest to szpital powiatowy. Pan Radny powiedział, że 

jego zdaniem to uzasadnienie jest nielogiczne.  

  

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska powiedziała, że jej zdaniem treść 

uchwały nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników należy odczytywać jako konieczność 

lub stan w którym należy to zrobić. Decyzja ta nie została podjęta ponieważ ktoś miał taka 

ochotę ale podjęcie tej decyzji wynikało z konieczności zaangażowania tej kwoty w takim  

a nie innym celu. Państwo na poprzedniej sesji podjęliście decyzję o przyjęciu w budżecie 

kwoty 180 000 zł dla Szpitala. W związku z tym dokonaliśmy tylko podjęcia uchwały jako 

Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników. Należy to rozumieć jako konieczność, 

sygnalizację konieczności nałożenia, bo taka jest sytuacja i do tego jesteśmy zobowiązani.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna stwierdził, że nie kwestionuje tego, ze Rada zabezpieczyła 

środki finansowe. Poprosił o zabranie głosu Panią Mecenas jak wygląda przedstawiona 

sytuacja w kontekście podejmowania decyzji. Spytał czy to nie powinno wyglądać 

następująco: Rada Powiatu podejmuje uchwałę o przekazaniu środków a następnie Zarząd 

Powiatu przekształca się w Zgromadzenie Wspólników i na bazie uchwały Rady Powiatu, 

podejmuje uchwałę o przekazaniu środków Szpitalowi. Nikt nie kwestionuje konieczności 

przekazania tych środków chodzi natomiast o chronologię podjęcia działań ponieważ tutaj 

wszystko wydaje się być zaburzone.  

 

Radca Prawny Starostwa Powiatowego Pani Anna Szmeichel powiedziała, że odczytuje 

uchwałę, która została podjęta, jako uchwałę intencyjną. Zachodzi konieczność, może 

niewłaściwie zostały tu sformułowane pewne myśli, chodziło o to, że w związku  

z koniecznością dokonania tych dopłat Zgromadzenie Wspólników podjęło uchwałę o takiej 

konieczności. Przekształcając się w Zarząd Powiatu występuje do Rady Powiatu z wnioskiem 

o podjęcie uchwały w sprawie przekazania tych środków na ten cel.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna złożył wniosek formalny o zmianę zapisu uzasadnienia do 

przedmiotowej uchwały na uzasadnienie o treści takiej samej jak zawierało uzasadnienie do 

uchwały na poprzedniej sesji to jest „Celem poprawy opieki zdrowotnej dla mieszkańców 

Powiatu Aleksandrowskiego Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego wnosi do Rady Powiatu  

o podwyższenie kapitału rezerwowego Powiatowego Szpitala  w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o., poprzez dokonania dopłaty, o kwotę 180 000 zł (słownie: sto osiemdziesiąt 

tysięcy złotych), zabezpieczając w ten sposób środki własne szpitala na zakup niezbędnego 

sprzętu medycznego." 
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Pan Przewodniczący Arkadiusz Świątkowski zarządził 15 minut przerwy. 

 

Przerwa w obradach sesji od godziny 1053 do godziny 1120. 

 

Pan Przewodniczący Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady. 

 

Pan Przewodniczący Arkadiusz Świątkowski przypomniał, ze procedowany jest punkt 18. 

Powiedział, że został złożony wniosek przez Radnego Dariusza Wochnę. Zanim ten wniosek 

zostanie poddany pod głosowanie o głos poprosił Prezes Powiatowego Szpitala Pan Mariusz 

Trojanowski.  

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Pan Mariusz Trojanowski 

powiedział, że jego zdaniem w wypowiedziach znalazł się błąd, wynikający z nie odróżnienia 

dwóch odrębnych uchwał. Zgodził się wypowiedzią Radnego Pana Dariusza Wochny, że 

zgromadzenie wspólników podejmowało uchwałę po podjęciu przez Radę Powiatu uchwały 

ale była to uchwała, i jest to bardzo ważna sprawa, o podwyższeniu kapitału. Teraz toczy się 

rozmowa o zupełnie innej uchwale zgromadzenia wspólników, która ma charakter pierwotny 

do tej wtórnej uchwały, o nałożeniu obowiązku. To są dwie różne uchwały. Dlatego też do tej 

drugiej uchwały w uzasadnieniu odwołujemy się do uchwały Rady Powiatu ale dopiero 

wówczas gdy Rada Powiatu podejmie tę uchwałę. I to właśnie będzie ta uchwała, którą Rada 

dzisiaj podejmie. Rada Powiatu nie może podjąć uchwały bezprzedmiotowej. W związku  

z tym musi nastąpić fakt, tu akurat chodzi o fakt prawny i fakt w sensie materialnym  

o nałożeniu obowiązku. Natomiast obawy państwa Radnych czy może się to dziać bez 

przerwy i bez akceptacji Rady są nieuzasadnione. Może się tak dziać tylko wówczas gdy 

wystąpią ku temu przesłanki, tak jak na przykład w tej chwili, to znaczy konieczność zakupu 

sprzętu przy braku środków w spółce na tego rodzaju zadanie. Druga kwestia jest taka, że 

Rada Powiatu to jest reprezentant właściciela nie musi wyrażać zgody. Tak jak dziś, wcale 

rada powiatu nie musi podjąć uchwały pozytywnej. Może podjąć uchwałę negatywną  

i wówczas wniosek upadnie. Pan Prezes powiedział, że akt, do którego odwołał się Radny 

Dariusz Wochna, jest to akt wtórny i mówi o podwyższeniu kapitału. Czyli w tym momencie 

Zgromadzenie Wspólników przesądza o ty, że kapitał się zwiększa. Ale żeby można było tak 

zrobić to musi być podjęta wcześniejsza uchwała, mówiąca o tym, że Rada takie środki 

przyznaje. Natomiast, żeby Rada mogła podjąć taką uchwałę to musi być uchwała pierwotna, 

o tej uchwale teraz mówimy, ona się pojawiła w uzasadnieniu mianowicie uchwała  

o nałożeniu obowiązku na wspólnika. Natomiast co do podstawy prawnej to przepisy kodeksu 

spółek handlowych są tutaj jak najbardziej właściwe ponieważ Rada Powiatu w swoich 

uchwałach może podawać również inne podstawy prawne poza podstawami prawnymi 

określonymi w ustawie samorządowej czy w ustawie o działalności leczniczej. Szpital działa 

w formie spółki prawa handlowego i to, zdaniem pana Prezesa, wyjaśnia całą kwestię.  

 

Pan Przewodniczący Arkadiusz Światkowski poddał pod głosowanie wniosek Radnego 

pana Dariusza Wochny o treści „Celem poprawy opieki zdrowotnej dla mieszkańców Powiatu 

Aleksandrowskiego Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego wnosi do Rady Powiatu  

o podwyższenie kapitału rezerwowego Powiatowego Szpitala  w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o., poprzez dokonania dopłaty, o kwotę 180 000 zł (słownie: sto osiemdziesiąt 

tysięcy złotych), zabezpieczając w ten sposób środki własne szpitala na zakup niezbędnego 

sprzętu medycznego." 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Konstanty Grzegórski, Sławomir Michalak, Arkadiusz Gralak, Dariusz Wochna, Renata 

Golec.  

PRZECIW: Agata Ceglewska, Maciej Włoch, Ewelina Lewandowska, Lotfi Mansour, Adam 

Potaczek, Małgorzata Wdowczyk, Arkadiusz Świątkowski, Andrzej Łozicki. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Pan Przewodniczący Arkadiusz Świątkowski poinformował, że złożony wniosek nie zyskał 

akceptacji Wysokiej Rady. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska zauważyła, że w przedmiotowej 

uchwale jest kwota 179 999,40 zł i we wniosku, dla ścisłości należałoby umieścić taką kwotę 

a nie kwotę 180 000 zł.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna złożył wniosek o zmianę uzasadnienia do przedmiotowej 

uchwały o treści „Celem poprawy opieki zdrowotnej dla mieszkańców Powiatu 

Aleksandrowskiego Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego wnosi do Rady Powiatu  

o podwyższenie kapitału rezerwowego Powiatowego Szpitala  w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o., poprzez dokonania dopłaty, o kwotę 179 999,40 zł zabezpieczając w ten sposób 

środki własne szpitala na zakup niezbędnego sprzętu medycznego." 

 

Przewodniczący Rady Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził 5 minut przerwy. 

 

Przerwa w obradach sesji od godziny 1130 do godziny 1137. 

 

Pan Przewodniczący Arkadiusz Światkowski wznowił obrady i poddał pod głosowanie 

wniosek Radnego pana Dariusza Wochny o treści „Celem poprawy opieki zdrowotnej dla 

mieszkańców Powiatu Aleksandrowskiego Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego wnosi do 

Rady Powiatu o podwyższenie kapitału rezerwowego Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o., poprzez dokonania dopłaty, o kwotę  

179 999,40 zł, zabezpieczając w ten sposób środki własne szpitala na zakup niezbędnego 

sprzętu medycznego." 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Konstanty Grzegórski, Sławomir Michalak, Arkadiusz Gralak, Dariusz Wochna, Renata 

Golec.  

PRZECIW: Agata Ceglewska, Maciej Włoch, Ewelina Lewandowska, Lotfi Mansour, Adam 

Potaczek, Małgorzata Wdowczyk, Arkadiusz Świątkowski, Andrzej Łozicki. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Pan Przewodniczący Arkadiusz Świątkowski poinformował, że złożony wniosek nie zyskał 

akceptacji Wysokiej Rady. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projektu 

przedmiotowej uchwały. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 
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Wdowczyk, Maciej Włoch.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Renata Golec, Arkadiusz Gralak, Dariusz Wochna. 

  

Rada podjęła uchwałę, która stanowi załącznik do protokołu sesji  

(Uchwała Nr VIII/133/2019).    

 

19. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie  

punktu 19 – oświadczenia i informacje. Poinformował, że w okresie międzysesyjnym Radni 

otrzymali, zgodnie z obowiązującymi przepisami, projekt budżetu Powiatu na rok 2020 oraz 

projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030.  

W związku z tym skierowałem pismo do Przewodniczących wszystkich Komisji z prośbą  

o wyznaczenie posiedzeń mających na celu analizę przesłanego projektu budżetu. Poprosił 

również o ujęciu w porządkach posiedzeń najbliższych Komisji punktu dotyczącego 

opracowania planów pracy Komisji na przyszły rok tak aby Rada mogła podjąć uchwały  

w tym zakresie na sesji, która będzie miała miesiącu w grudniu.  

 

Radny Pan Maciej Włoch poprosił Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o przedstawienie 

informacji dotyczących informacji kto będzie odpowiadał za utrzymywanie dróg w okresie 

zimowym na terenie Gminy Waganiec i Raciążek, miasta Nieszawa. Pan Radny poprosił  

o przesłanie informacji Wójtom w celu zapoznania się. 

 

Radny Pan Arkadiusz Gralak poprosił o wypracowanie skutecznej metody komunikacyjnej  

z mieszkańcami Powiatu Aleksandrowskiego i poszczególnych gmin w celu poinformowania, 

że wojska obrony terytorialnej przeprowadzają manewry na terenie miasta. W ostatnia sobotę 

widok uzbrojonych żołnierzy maszerujących ulicą Szkolną w Aleksandrowie Kujawskim 

wywołał u niektórych ludzi, delikatnie mówiąc, strach. Pan radny poprosiło to aby wcześniej 

komunikować mieszkańcom takie rzezy. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski stwierdził, że woja niesie element zaskoczenia  

i w związku z tym nie może być zapowiadana. Element zaskoczenia niesie za sobą jakiś 

określony skutek. Ludzie muszą sobie uświadomić, że nic nie jest dane raz na zawsze. 

Zagrożenia istnieją. A Wojska Obrony Terytorialnej nie są zbędne. Ponadto Pan Radny 

Konstanty Grzegórski poprosił, aby obrady sesji rozpoczynały i kończyły się wspólnym 

śpiewaniem hymnu ponieważ prowadzi to do zjednoczenia.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Lotfi Mansour powiedział, że zapewnienie 

bezpieczeństwa mieszkańców jest obowiązkiem Powiatu. Bezpieczeństwo to nie tylko 

działania policji czy straży pożarnej. Ciągłość opieki zdrowotnej jest również formą 

bezpieczeństwa każdego z mieszkańców. Ta ciągłość to nie tylko leczenie w szpitalu, w 

przychodni czy w nocnej i świątecznej opiece zdrowotnej. Ciągłością tą jest też ciągłość 

pracy aptek. Problem z zachowaniem tej ciągłości w naszym powiecie występuje od kilku lat. 

Poprzedni Starosta pan Dariusz Wochna podejmował wszelkie działania w tej sprawie. 

Również obecna pani Starosta wraz z Zarządem Powiatu angażują się w tę sprawę ale niestety 

te wszystkie podejmowane działania nie przynoszą oczekiwanego skutku. Jeśli nie mamy w 

nocy dostępu do aptek jest to niebezpieczeństwo dla mieszkańców powiatu. W nocy do 

lekarza zgłaszają się osoby, w tym dzieci, które muszą szybko przyjąć lekarstwo. Nie każdego 

stać na to, żeby jechał do Włocławka czy Torunia gdzie czynne są całą dobę apteki. W tej 

sytuacji gdy w powiecie nie ma apteki, która funkcjonowałaby cała dobę istnieje duże 
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zagrożenia na utratę zdrowia bądź życia mieszkańców powiatu. Pan Wiceprzewodniczący 

poinformował, że w dniu 16 listopada spotkał się z Panem Wojewodą i rozmawiał na temat 

funkcjonowania aptek. Pan Wojewoda obiecał, że zaangażuje się w tę sprawę i pomoże 

doprowadzić do rozwiązania problemu. Pan radny poprosił Panią Starostę aby pilnowała tej 

sprawy na poziomie służb wojewody i na poziomie narodowego fundusz zdrowia, ponieważ 

każda apteka ma umowę z NFZ na sprzedaż leków i to NFZ nie powinien pozwolić na 

naruszenie ciągłości zapewnienia mieszkańcom dostępu do zakupu leków. Nie może mieć 

miejsca sytuacja, w której pacjent nie ma możliwości zakupu leku w nocy. Pan radny wyraził 

nadzieje, że działania które są prowadzone w tej kwestii odniosą pozytywny skutek.  

 

 

20. ZAMKNIĘCIE OBRAD VI SESJI RADY POWIATU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował wszystkim 

obecnym za udział w obradach i zamknął obrady VIII sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Zamknięcie obrad VIII sesji nastąpiło o godzinie 1148. 

 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

1. Zawiadomienie o zwołaniu VIII sesji Rady Powiatu z dnia 13 listopada 2019 roku. 

2. Potwierdzenie przez radnych Rady Powiatu odbioru zawiadomienia, porządku obrad  

i projektów uchwał na VIII sesję.  

3. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 13 listopada 2019 roku o wprowadzenie uchwał do 

porządku obrad VIII sesji. 

4. Wniosek Starosty Aleksandrowskiego w sprawie przedłożenia autopoprawki do projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę NR III/59/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacz się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2019 roku. 

5. Pismo Starosty Aleksandrowskiego w sprawie przekazania sprawozdania z działalności 

Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego w okresie między V a VI sesją Rady Powiatu. 

6. Uzupełnienie z dnia 20 listopada 2019 roku do sprawozdania Starosty z prac zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego z okres między VII a VIII sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

7. Email z dnia 14 listopada 2019 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania VIII sesji Rady Powiatu. 

8. Email z dnia 14 listopada 2019 roku informujący radnych Powiatu Aleksandrowskiego  

o zwołaniu sesji i umieszczeniu materiałów na sesję na platformie POSIEDZENIA.PL. 

9. Lista obecności radnych na VIII sesji Rady Powiatu. 

10. Lista obecności kierowników jednostek organizacyjnych oraz kierowników powiatowych 

służb, inspekcji i straży VIII sesji Rady Powiatu. 

11. Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu. 

12. Pismo dotyczące usprawiedliwienia nieobecności dyrektora Liceum Ogólnokształcącego 

w Ciechocinku na VIII sesji. 

13. Email dotyczący usprawiedliwienia nieobecności dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim na VIII sesji. 
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14. Email radnego Powiatu pana Jerzego Draheima w sprawie usprawiedliwienia 

nieobecności na VIII sesji. 

15. Informacja Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Toruniu w sprawie analizy 

oświadczeń majątkowych – pismo znak 0416-SKA-1.4020-9.28.2019 z dnia  

21 października 2019 roku. 

16. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Radziejowie w sprawie analizy 

oświadczeń majątkowych – pismo znak 0413-SKA.4006.2.8.2019 z dnia 24 października 

2019 roku. 

17. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego we Włocławku w sprawie analizy 

oświadczeń majątkowych – pismo znak 0420-SKA 1.4006.14.2019 z dnia  

16 października 2019 roku. 

18. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

analizy oświadczeń majątkowych – pismo znak 0402-SKA.4006.2.3.2019 z dnia  

30 października 2019 roku. 

19. Uchwała nr 104/2019 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 października 2019 

roku w sprawie sporządzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2018/2019. 

20. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum 

Ogólnokształcącego w Aleksandrowie Kujawskim w czteroletnie liceum 

ogólnokształcące. 

21. Uchwała Nr VIII/123/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum 

Ogólnokształcącego w Aleksandrowie Kujawskim w czteroletnie liceum 

ogólnokształcące. 

22. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego w Aleksandrowie Kujawskim w czteroletnie liceum 

ogólnokształcące. 

23. Uchwała Nr VIII/124/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego  

II Liceum Ogólnokształcącego w Aleksandrowie Kujawskim w czteroletnie liceum 

ogólnokształcące. 

24. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Aleksandrowie Kujawskim. 

25. Uchwała Nr VIII/125/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Aleksandrowie Kujawskim. 

26. Projekt uchwały  

27. Uchwała Nr VIII/126/2019  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku w czteroletnie liceum 

ogólnokształcące. 

28. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum  

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim w pięcioletnie technikum. 

29. Uchwała Nr VIII/127/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku w czteroletnie liceum 

ogólnokształcące. 

30. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w pięcioletnie technikum. 

31. Uchwała Nr VIII/128/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego 

Technikum Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w pięcioletnie technikum. 

32. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

33. Uchwała Nr VIII/129/2019 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 
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gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

34. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych na realizację, których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku. 

35. Uchwała Nr VIII/130/2019 zmieniająca uchwałę Nr III/59/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych na realizację, których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2019 roku. 

36. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego 

na rok 2019. 

37. Uchwała Nr VIII/131/2019 zmieniająca uchwałę Nr II/37/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2019. 

38. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

39. Uchwała Nr VIII/132/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2019-2034. 

40. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Powiat Aleksandrowski 

dopłaty na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Sp. z o.o. 

41. Uchwała Nr VIII/133/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Powiat 

Aleksandrowski dopłaty na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Sp. z o.o. 

 

 

 

 

Protokolant: 

Anna Wiśniewska   ........................................... 

 

Protokół VIII sesji sporządzająca podpisała dnia 4 listopada 2019 roku.         

 

 

 

 

ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Arkadiusz Świątkowski 


